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CONSELL DE GOVERN PROVISIONAL

El proppassat divendres, 3 d’octubre, va tenir lloc la reu-
nió del Consell de Govern Provisional. En el seu informe
el rector féu referència als temes següents: la recent crea-
ció de la Universitat Abad Oliva – CEU –fins ara l’Abad

Oliva era un centre adscrit a la UB–; la imminent aprova-
ció de l’Estatut de la UB en la propera reunió del Consell
Executiu de la Generalitat; la posada en marxa del pro-

grama Serra Hunter per als propers quatre anys que ha de
suposar 123 professors contractats per a la UB; la creació
de l’espai europeu de l’ensenyament superior i els decrets
recentment aprovats sobre el suplement europeu al títol i

el nou sistema de qualificacions i l’adopció de l’ECTS,
així com la declaració dels ministres d’educació en la
cimera de Berlín del mes de setembre, i els darrers es-
borranys de decrets sobre els títols de grau i de postgrau,

el primer dels quals ja no menciona el nom de la titulació
a què donarà accés el grau. Pel que fa al Grup UB, el
rector informà de la tasca encetada per reordenar la for-

mació no reglada de la UB i la responsabilitat assumida
per Joan Ma. Malapeira de participar en la reorganització
de l’oferta formativa. Pel que fa al nou model organitzatiu
de la Universitat, s’anuncià la publicació al web dels

responsables d’àrea, del Centre de Recursos per a
l’Aprenentatge i la Investigació, i del calendari general
previst per a dur a terme el canvi –es pot accedir a aquest
material des de l’adreça següent:

http://www.ub.edu/comint/persub/sub/organitzacio1/marc
_general.htm. Dues són les mesures que s’han de comen-
çar a prendre properament per començar a posar en marxa

el nou Estatut: la renovació de la composició dels Con-
sells de Departament –la qual cosa s’ha de dur a terme
abans del 31 de desembre– i el nomenament d’un o dos
vicedegans addicionals per centre per tal que el represen-

tin a les comissions que s’han de crear. Al Consell també
es tractaren, entre altres, els temes següents: els criteris
inicials d’adscripció dels departaments als centres; el
procés d’elaboració del Manual d’avaluació docent, que

haurà de guiar l’avaluació del professorat per a l’obtenció

del complement autonòmic, i l’Estatut dels becaris de
recerca de la UB. Amb relació a l’avaluació de la tasca

docent del professorat, el vicerector adjunt al rector acon-
sellà que l’avaluació del professorat es dugui a terme cada
semestre i que sigui assumida per un vicedegà conjunta-
ment amb els caps d’estudis.

SIGNATURA DELS CONVENIS AMB L'ANECA

El dimecres, 8 d'octubre, va tenir lloc a la Universitat de
Barcelona la signatura dels convenis entre l'ANECA i les
universitats catalanes que coordinen projectes de propos-
tes de noves titulacions en el marc europeu. La signatura

dels convenis anà a càrrec del director de l'Agència, Is-
mael Crespo, del Director General d'Universitats, Claudi
Alsina, i dels rectors de les quatre universitats catalanes
que coordinen aquests projectes –UAB, UB, UPC i UdG.

Tots coincidiren a subratllar el significat d'aquest acte en
la construcció de l'espai europeu de l'ensenyament supe-
rior. Hi assistiren, entre altres, la vicerectora de Política

Acadèmica, el coordinador de l'ANECA per als temes
europeus, i els degans de les Facultats que coordinen
projectes –Geografia de la UAB, Biblioteconomia i
Geologia de la UB, Informàtica de la UPC i Turisme de la

Universitat de Girona.

REUNIÓ AMB LA GERENT DEL COBDC

El passat dijous, 2 d'octubre, Begonya Aguilera, gerent
del Col·legi Oficial de Bibliotecaris i Documentalistes de
Catalunya es va reunir amb la degana i el secretari docent

de la Facultat per tractar sobre la col·laboració entre
aquestes dues institucions. Entre altres acords que es van
prendre cal destacar els següents: es difondran les activi-
tats de la Facultat a través del web del Col·legi, i els ser-

veis del Col·legi entre els alumnes de la Facultat des del
primer curs de la diplomatura; cada curs ambdues institu-
cions organitzaran conjuntament alguna activitat, i
s'intentarà assolir un preu especial per als col·legiats que

vulguin fer cursos organitzats per la Facultat. A més, s'ha
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establert un calendari periòdic de trobades entre els
representants d'ambdues institucions per aprofundir en la
seva col·laboració.

CONCESSIÓ DE LA BECA RICART

El Servei de Biblioteques i del Patrimoni Bibliogràfic ha

concedit la beca Rosa Ricart, consistent en el dret
d'utilització, des de l'1 d'octubre de 2003 fins el 30 de
juny de 2004, d'un pis moblat, a les alumnes Alba Nogués

Espasa, de tercer curs de diplomatura, i Sílvia Sanahuja
Encesa, de primer curs de llicenciatura.

BECARIS DE LES AULES INFORMÀTIQUES

Finalment, amb el nomenament dels nous becaris de les
aules d'informàtica, aquesta setmana s'ha pogut reem-
prendre el servei continuat de suport a les aules des de les

8 del matí fins a les 9 del vespre. Els becaris d'aquest curs
són els següents: José César Azuara, Manuel Campos,
Ruben Guillén i Xavier Mundet.

ERASMUS: ENTRADES I SORTIDES D'ESTU-
DIANTS

Ja s'han produït les arribades d'estudiants estrangers i la
marxa dels nostres estudiants previstes per aquest primer
semestre. D'estudiants nostres només és fora actualment
Montserrat Florensa, que és a Aberystwyth, on ja s'ha

instal·lat. La resta dels onze estudiants marxaran al segon
semestre. També han arribat les estudiants estrangeres que
esperàvem: Yvonne Juretzki, Judith Koch i Afra Petersen,
d'Hamburg, i  Lisa Cazzola, de Parma. D'Oslo va arribar

també Katarina Lund; però al cap de poc va comunicar
que tornava cap a casa per problemes personals. Per al
segon semestre és prevista l'arribada d'una segona estu-

diant de Parma i d'una estudiant de Tampere (Finlàndia),
que ha cursat una sol·licitud individual.

REUNIÓ DEL CTN/50

El passat divendres, 3 d'octubre, va tenir lloc a la seu de
FESABID a Madrid, una reunió ordinària del CTN/50, el

comité tècnic de normalització d'AENOR dedicat a l'ela-
boració de les normes UNE relacionades amb Documen-
tació i al seguiment dels treballs dels comitès tècnics
d'ISO especialitzats en aquest camp. En aquesta reunió es

va establir un calendari per a l'eliminació de normes ob-
soletes, es va crear una ponència que estudiarà les priori-
tats pel que fa a elaboració, adaptació i/o traducció de

normes ISO, i es van prendre decisions relatives a la
participació del CTN/50 en l'àmbit europeu de

normalització. Per part de la Facultat, hi va assistir
Miquel Centelles.

TORNA L'ASSEMBLEA DE LA FACULTAT

Ahir dimecres, va tenir lloc la primera reunió de l'As-
semblea de la Facultat del curs 2003-2004. Els assistents
van tractar sobre les conseqüències en l'alumnat de la

implantació del sistema de crèdits europeu, la participació
en el Fòrum Social Europeu, la recollida selectiva de
deixalles a la Sala d'Alumnes, la senyalització dels punts
de recollida de deixalles, l'obertura al públic del pati inte-

rior de la Facultat i la presència de publicitat al Centre
UB-Sants.

EL PAÍS A LA FACULTAT

En el marc de la campanya de promoció d'El país entre
els estudiants de les universitats catalanes, aquest diari
lliurarà els exemplars de dilluns a divendres, durant dos

mesos, a tots els alumnes de la Facultat que omplin una
butlleta amb les seves dades. Aquestes dades s'utilitzaran,
únicament, per realitzar la publitramesa d'informació
sobre subscripcions al diari en condicions molt favora-

bles. A més, entre els alumnes que omplin la butlleta es
sortejarà una beca de 6.000 euros i dues beques de 3.000
euros. Per obtenir aquestes avantatges, us heu d'adreçar a
l'estand que El país tindrà instal·lat al vestíbul de la planta

baixa de la Facultat entre el 7 i el 10 d'octubre.

ACTIVITATS DEL PROFESSORAT

El passat dijous dia 2, Alice Keefer va moderar dues
taules rodones sobre "Arxius fotogràfics a l'empresa" i
"Propietat intel·lectual i les fotografies" durant la I Jor-
nada Professional de Documentació de la Imatge Digital –

DOCUIMAG–,  celebrada dins el marc de la fira Sonimag
Foto, a Barcelona.

El dijous 2 d'octubre es va celebrar a la Casa dels
Creadors-SGAE de Barcelona una taula rodona organit-

zada per l'Associació de Professionals de la Gestió Cultu-
ral de Catalunya (APGCC), sobre els Programes de Cul-
tura de les cinc principals forces polítiques que concorren

a les properes eleccions al Parlament de Catalunya. Ciro
Llueca hi va assistir en representació del Col·legi Oficial
de Bibliotecaris-Documentalistes de Catalunya.

Ahir dimecres, 8 d'octubre, Cristóbal Urbano i Mi-

quel Térmens van participat al III Workshop Rebiun,
celebrat a Barcelona, amb la impartició d'un taller sobre
publicacions digitals i comunicació científica.
______________________________________________
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